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Sedan starten av 2023 har en återkommande kritik från Stockholms fotbollsföreningar 

inkommit. Deras verksamhet utomhus har begränsats och avbrutits på grund av att staden valt 

att släcka lamporna under deras fotbollsträningar. Efter upprepade försök att få 

vänstermajoriteten att ändra tillbaka till det förra majoriteten fattade beslut om, att stadens 

fotbollsplaner ska vara tända till 22.00, verkar det inte ske någon förändring.  

 

Vi måste göra mer för föreningslivet, inte mindre. Barn och unga ska ha de bästa 

förutsättningarna till en meningsfull fritid där de också får tillgång till fler trygga vuxna 

omkring sig. Vi har inte utrymme att skära ner på barns möjlighet till fritidsaktiviteter oavsett 

om det är i innerstaden eller i ett ytterstadsområde. Våra barn och unga spelar nödvändigtvis 

inte i ett lag som verkar i deras hemområde utan många pendlar till andra delar av staden för 

att gå på sina fotbollsträningar. När man då släcker lamporna en eller två timmar tidigare 

påverkar man de ungdomar som kanske allra mest behöver den där tiden, tillsammans med 

vänner i en trygg miljö med flera vuxna på plats.  

 

När man läser vänstermajoritetens verksamhetsplan för 2023 finns den tidigarelagda 

nedsläckningen av idrottsplatser med som en besparingsåtgärd. När vi nu går mot ljusare tider 

kommer solen lösa de problem vänstermajoriteten ställt till med. Men redan i juni vänder det 

och vi går mot mörkare dagar igen. 

 

 

Mot bakgrund av detta vill vi ställa följa fråga till förvaltningen: 

 

1. Hur tänker vänstermajoriteten budgetera för att barn och unga ska kunna nyttja våra 

utomhusplaner till fullo sensommar och höst 2023? 

2. Kommer planerna fortsätta att släckas tidigare och omöjliggöra för spontanidrott även 

efter sommaren?  

 

 


